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Ingevolge het gestelde in artikel 8 der Statuten worden de leden van de ALGEMENE 

ANTILLIAANSE AMBTENARENBOND ARUBA hierbij opgeroepen tot het bïjwonen 

van de Algemene Ledenvergadering welke zal worden gehouden op 11 maart 1966 te 

20.00 uur in de Sociedad Bolivariana te Oranjestad op Aruba. 

o, AGENDA 

1. Opening door de Voorzitter 

2. Notulen van de jaarvergadering 1965 

3. Jaarverslag secretaris 

4. Jaarverslag penningmeester 

5. Verslag Kascommissie 

6. Begroting 1966 

7. Verkiezing Leden Kascommissie 

8. Benoeming Leden Stembureau 

9. Bestuursverkiezing 

Bestuurscandidaten kunnen tot 8 dagen voor de 

vergadering schriftelijk worden ingediend bij de 

voorzitter. De candidaat dient schriftelijk te ver¬ 

klaren een eventueel benoeming te zullen aan¬ 

vaarden. 

PAUZE 

ROOK 

Salem 

10. Uitslag bestuursverkiezing 

11. Verlofregeling 

12. Rondvraag 

13. Sluiting. 

Aruba, 15 februari 1966 

De Secretaris 

w.g. J. Lamens. 

met z’n 

moderne filter 

en een frisse 

smaak! 
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A.N.A.A.B.-ARUBA 
Notulen van de Algemene Vergadering der Algemene Nederlands An¬ 

tilliaanse Ambtenarenbond Aruba, gehouden op 18 Maart 1965 in de 

Sociedad Bolivariana. 

De vergadering werd bijgewoond 
door 80 stemgerechtigde leden. Om- 
streeks 20.20 uur opent de voorzit¬ 
ter de vergadering met een wel¬ 
komstwoord aan alle aanwezigen 

onze bond, de tot standkoming van 
het materieel ambtenarenrecht, 
enige puilt en uit dit materieel 
ambtenarenrecht en de tot stand- 
koming van de 40-urige werkweek 

ivUxIlo L VV VJ Ui U er er r r uujlv/ ,, - - — 

en in het bijzonder aan de heer voor enkele groepen van ambtena- 
Martina, de ondervoorzitter van ren. 
onze zustervereniging op Curacao. Verder wijst hij op de totstand- 

De voorzitter verzoekt de verga- koming van ons eigen bondsblad, 
dering één minuut stilte in acht te hetgeen niet alleen veel geld uit¬ 
nemen ten einde de leden te her- spaart, doch bovendien de moge- 
denken, die ons in de afgelopen lijkheid opent berichten voor onze 
periode ontvielen. leden vlugger mede te delen. Hij 

Vervolgens geeft hij het woord vraagt wei begrip voor de soms 

aan de heer Martina, die in zijn 
toespraak de groeten overbrengt 
van de collega’s op Curacao en er 
daarbij aan herinnert, dat de pro¬ 
blemen waarmede de Curacaose 
ambtenaar worstelt, niet verschillen 
van die waarmede de Arubaanse 
ambtenaar geconfronteerd wordt. 
Hij stipt vervolgens met dankbaar¬ 
heid de tot standkoming van het 
materieel ambtenarenrecht aan en 
haalt daarbij aan, dat vele amb¬ 
tenaren nog geen lid van onze bond 
zijn. Hij vergelijkt de ambtenaren 
bond met een verzekeringsmaat¬ 
schappij. Daar betaalt men pre¬ 
mie aan doch zolang er niets ge¬ 
beurt krijgt men niets. Zo betaalt 
een ambtenaar contributie aan zijn 
organisatie, die men dus kan zien 
als een soort verzekeringspremie. 
Hij doet daarom een beroep op 
alle leden, hun collegas die nog 
geen lid zijn te bewerken, opdat 
zij het nut van onze bond zullen 
gaan inzien. Met de opmerking, 
dat de verstandhouding tussen onze 
bonden momenteel prima is en 
de opwekking samen te werken en 
het bestuur te steunen, besluit de 
heer Martina zijn toespraak, die 
met veel applaus beantwoord 
wordt. 

De voorzitter dankt vervolgens 
de heer Martina en memoreert 
verder het 25-jarig jubileum van 

storende fouten die in de Ambte¬ 
naar” staan en herinnert aan het 
oude adagium, dat zegt, dat alle 
begin moeilijk is. 

Er blijken ook nog vele onver¬ 
vulde wensen te zijn, waarvan de 
voorzitter noemt: 
De verhoging van de duurtetoeslag, 
en de salarisherziening voor perso¬ 
neel van de post, de politie en het 
gevangenispersoneel; 
de contributie-inning heeft het' afge¬ 
lopen jaar het bestuur met zorg ver¬ 

vuld ; 
de akte voor de Stichting Woning¬ 
bouw is naar het Bestuurscollege, 
doch er werd nog steeds geen ant¬ 
woord ontvangen; 
en ten slotte memoreert hij de vor¬ 
deringen van de Stichting Ambtera- 
ren Recreatie en brengt hij een 
voorstel van de Overheid ter ken¬ 
nis van de vergadering om de be¬ 
lastingen voortaan voor de eilands- 
ambtenaren niet in negen, doch in 
acht maanden in te houden. 

Na de aftredende bestuursleden 
bedankt te hebben stelt de voorzit¬ 
ter de afwerking van de verdere 
agenda aan de orde. 

De secretaris geeft de vergade¬ 
ring kennis van een wijziging van 
de agenda, zoals is afgedrukt in 
de “Ambtenaar”. Na punt 11 wor¬ 
den als punten 12 en 13 respectie¬ 
velijk ingevoegd: Bespreking 5- 

daagse en/of 40-urige werkweek 
en Stichting Ambtenaren Recreatie. 

Notulen jaarvergadering 1964: 

Deze notulen worden zonder op 
en/oi aanmerkingen goedgekeurd. 

jaarverslag secretaris: 

Ten aanzien hiervan worden door 
de leden de volgende opmerkingen 
gemaakt c.q. vragen gesteld: 

a. Op de kandidatenlijst voor het 
bestuur staat achter de heer E. 
Fowler vermeid: Onderwijs. 
Moet dit met zijn Onderwijsza¬ 
ken? Voorzitter antwoordt, dat 
dit juist is en dat het veranderd 
zal worden. 

b. Onder punt 15 in het jaarver¬ 
slag staat vermeld, dat in 1964 
juridische bijstand aan een lid 
is verleend. Gevraagd wordt 
of dit een succes voor de bond 
en betrokkene is geweest. Voor¬ 
zitter antwoordt bevestigend. 

c. Punt 22 zegt onder meer: . . . 
is de verstandhouding (met B. 
C.) onderling geenszins ver¬ 
slechterd . . .”. Gemeend wordt, 
dat deze redactie minder juist 
is, althans indien bedoeld 
wordt, dat bedoelde verstand¬ 
houding altijd goed geweest is. 
Geanfwoordt wordt, dat dit laat¬ 
ste juist is en de secretaris zal 
de nodige wijzigingen in de re¬ 
dactie aanbrengen. 
Punt 25 van het jaarverslag, 
met name de wijzigingen in de 
bezoldigingsregeling genoemd 
sub 6 en 7 van dit punt (res¬ 
pectievelijk de opneming van 
de rang “administrateur van 
het Water en Energiebedrijf” in 
schaal 17 en de instelling van 
de rang "administrateur” en 
opneming hiervan in schaal 18) 
brengt meer vragen naar voren, 
zoals: ”Zijn er verschillende ad¬ 
ministrateurs?” ”Hoe komt men 
tot plaatsing van de ene admi¬ 
nistrateur in de rang en de an¬ 
der in een volgende rang” en 
soortgelijke opmerkingen. De 
voorzitter antwoordt, dat als ba¬ 
sis voor indeling in een bepaal- 
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de schaal vaak een accountants¬ 

rapport geldï.t Verder zijn er 

inderdaad verschillende soorten 

administraties, waarvan de ad¬ 

ministrateurs in verschilende 

rangen zijn ondergebracht. 

e. Worden alle wijzigingen van de 

schalen in het G.0. behandeld? 

Voorzitter antwoordt bevesti¬ 

gend 

f. Een ander lid vraagt hoe het' mo¬ 

gelijk is, dat in een accountants¬ 

rapport advies wordt gegeven 

over een schaal, althans rang, 

die nog niet bestaat’. Bedoeld 

wordt punt 7, hiervoren be¬ 

doeld. Voorzitter antwoordt, 

dat deze rang wel bestaat, n.1. 

sedert 1 Januari 1965 

g. Opgemerkt wordt tenslotte, dat 

de bestuurskandidaten in het 

ambtenarenblad niet kloppen 

met de namen vermeld op de 

stembriefjes. Voorzitter legt 

uit, dat de wijziging optrad na 

inlevering van de copy voor ons 

blad en niet meer tijdig kon 

worden verbeterd. De namen, 

zoals vermeld op de stembil¬ 

jetten zijn echter juist. 

Het jaarverslag wordt vervol¬ 

gens, met in achtneming van de 

aan te brengen wijzigingen, goed 

gekeurd. 

Jaarverslag penningmeester: 
Dit punt van de agenda brengt 

de volgende vragen uit de vergade¬ 

ring naar voren: 

a. Kan dit jaarverslag volgende 

keer eerder worden gedistribu¬ 

eerd? Voorzitter zegt dit toe. 

b. De contributie was vorig jaar 

begroot op f. 8520.—; de ont¬ 

vangsten beliepen f. 6474.40. 

Thans begroot op f. 8415.—. 

Is dit niet wat ver naast de wer¬ 

kelijke cijfers begroot? Secre¬ 

taris legt uit, dat er nogal 

wat wanbetalers waren en dat, 

mede door inning via betaals- 

rol, gehoopt wordt dat dit euvel 

dit jaar niet zo erg op de wer¬ 

kelijke cijfers zal drukken. 

c. Gevraagd wordt waaruit het re¬ 

servefonds bestaat. Penning¬ 

meester antwoord: uit 27 obli¬ 

gaties a f. 1000.— Ned. cou¬ 

rant en uit een klein saldo. 

Dit laatste is hoofdzakelijk af¬ 

komstig van een uitgelote obli¬ 

gatie. 

Het beste adres voor: 

© Bouwmaterialen 

• Gereedschappen 

© Ijzerwaren 

• Verf 

• Scheepsartikelen 

© Sportartikelen 

© Sanitair 

© Fietsen 

© Allerlei Gaas 

• Triplex 

ANTILLIAN 
MERCANTILE 

CORPa 
ORANJESTAD - SAN NICOLAS 
TEL. 1804-1145 TEL. 5635 

d. Wordt de opbrengst van de ef¬ 

fecten belegd ? Penningmees¬ 

ter: Wordt een aparte rekening 

voor geopend. 

e. Geïnformeerd wordt hoe oud de 

achterstallige contributie is. Dit 

blijkt vanaf 1960 te zijn. Het¬ 

geen voor dit jaar nog achter¬ 

stallig is werd afgeschreven. 

f. Een vraag over het steunfonds 

zal bij het volgende punt beant¬ 

woord worden. 

Het verslag van de penningmees¬ 

ter wordt hierna goedgekeurd. 

Steunfonds in liquidatie: 

Het bestuursvoorstel was om het 

steunfonds, dat niet actief meer is 

te liquideren, De leden stellen 

echter verschillende vragen, zoals 

naar de grote van het be¬ 

drag, dat nog uitstaat, hoeveel er 

het afgelopen jaar geind is en of 

het miogelijk is, speciaal indien het 

ambtenarenrecht in werking is ge¬ 

treden, het geld langs gerechte¬ 

lijke weg in te vorderen. 

Het blijkt, dat het totale uit- 

staande bedrag nog f. 674.60 be¬ 

draagt en dat het afgelopen vereni- 

gingsjaar slechts f. 10.— kon wor¬ 

den geind. Ook zijn er enkele 

posten, die niet meer geind zullen 

kunnen worden, omdat de betreffen¬ 

de ambtenaar overleden is, of om¬ 

dat het bedrag wel was terugbe¬ 

taald doch verduisterd werd. Op 

de vragen, die hierover weer ont¬ 

staan, worden de bedragen mede¬ 

gedeeld, die als oninbaar kunnen 

worden beschouwd en uit de. verga¬ 

dering komt dan het voorstel om 

de oninbare posten af te schrijven 

en de rest in het komende vereni- 

gingsjaar te innen, althans te trach¬ 

ten zulks te doen, desnoods via in¬ 

vordering. Het steunfonds wordt 

daartoe nog één jaar aangehouden. 

Verslag kascommissie: 

Dit blijkt niet gereed te zijn en 

een lid van deze commissie ver¬ 

klaart, dat de stukken door de com¬ 

missie veel te laat zijn ontvangen. 

De commissie kon dan ook niet 

met haar arbeid gereed komen. Om 

niet noodgedwongen een nieuwe al¬ 

gemene vergadering uit te moeten 

schrijven voor het verlenen van de¬ 

charge aan de penningmeester, 

gaat de vergadering accoord met 

een voorstel dat a priori decharge 

zal worden verleend, mits de kas¬ 

commissie gelden, bescheiden etc. 

accoord bevindt. 

Begroting 1965: 

Een lid meent dat gezegd 

was, dat het eigen bondsorgaan 

gratis zou worden gedrukt etc., 

doch onder punt 2 is een bedrag 

van f. 600.— geraamd. Gevraagd 

wordt hoe zich dit kan rijmen. 

Geantwoord wordt, dat het blad 
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--- " 7~. Z~pM een bedrag van Bespreking 40-urige werkweek van 
inderdaad gratis wordt gedrukt m plja sv Qnder post 5 of 6 dagen per week: 

doch de f. 600. zijn voor c ^ hetgeen wordt aangenomen. pe voorzitter zet uiteen, dat het 

en kosten redacteur. N& nQg enkele Vragen over de j)egtuur niet tegen een 5-daagse 

Een ander lid vraagt wat on er het steunfonds en de werkweek of/en een 40-unge werk- 

propagandakosten (punt ió - ) zekerheidstelling voor t'erugkeer week Persoonlijk ziet hij ech- 
dient te worden verstaan. Voorzit- ^ het gejeende geld aan de stich- tgr in de economische situatie van 
ter antwoordt, dat het in het voor ^ worth 'de begroting aangeno- de Nederlandse Antillen een fac- 
nemen ligt dit jaar een leden wer - met in achtneming van het ^ Qm niel over te gaan tot een 

actie te beginnen waarbij een pre- vorengtaande> vijfdaagse werkweek en hij vraagt 

mie voor het aanbrengen van een , • • . 7;ch af 0f wij ons zelf niet de pas 
bepaald aantal leden kan worden Verkiezing kien kazcommi.z,e. >f met een 5-daagse werk- 

verdiend. Verzocht wordt te ex- «j«ot jeden van de nieuwe kascom- week^ naar een verhoging van de 

pliceren, waarom onder punt missie worden benoemd de heren duurtetoeslag. Dit punt blijkt bij 

f. 500.— is begroot (onvoorzien ^ ,t san(? Kjleijssen en L. dg lgden vee[ belangstelling te heb- 

etc.). Met blijkt, dat in dit be- Arends^ tot plaatsvervangende le- ben Verschillende vragen en voor¬ 

drag een bijdrage is gecalculeerd ^ dg heren van Veen, Susebeek gteUen komen uit de vergadering 

voor het bondsorgaan, dat we eer ^ Richardson. naar voren, zoals een voorstel om 

van Curacao werd ontvangen en 7 „iie 4 dagen een vrije dag aan 
dat medio 1964 een geweldige Benoeming leden stem . • aamde shiftwerkers toe te 

kostenstijging onderging. Dit was Jn het stembureau nemen zitting kennen? zoa}s bij de Lago; het hou- 

mede aanleiding voor ons om met ^ heren Bastiaanse, Boezem en ^ van een enquete onder de le- 

een eigen bondsblad te beginnen. Loor den ten einde te weten te komen 

Of en hoeveel er betaald moet wat aue leden van een en ander 

worden staat nog niet vast, van- Pauze: denken, etc. etc. De voorzitter 

daar de raming onder onvoor- Gedurende de pauze telt Het beantwoordt de vragen door te stel- 

zien”. stembureau de uitgebrachte stem- ^ da( e6n vergelijking met de 

Gevraagd wordt naar post 17, men. Lago niet opgaat, omdat deze 

storting in het reservefonds van m verkiezingen: maatschappij op andere leest is 

f 100— eti naar het hoe en waar- geschoeid. In een enqu 
om va„ dit bedrag. Voorzitter Er blijkt een ongeldig stembtb ^ heil, omdat de onder™- 

antwoordt dat in het Hiuishoude- jet te zijn ingeleverd, aangezien - ding geleerd heeft, dat er geen of 

lijk Reglement staat voorgeschre- slechts vier inplaats van vij na- zeei. weinig enquete formu- 

ven dat jaarlijks minimaal f. 100 men op dit biljet zijn aange • beren worden geretourneerd, 

in het reservefonds dient te wor- Verder werden op de joi&to ^ lid spreekt zijn bevreemding 

den gestort. Naar aanleiding hier- kandidaten de achter hu ui( over het feit, dat dit punt thans 
van stelt hetzelfde lid voor het ge- vermelde aantailen stomen mi g - ^ ^ vergadering rdt behan- 

, aamde batig saldo in zijn geheel bracht, waardoor de eerste vijl ge terwi]1 reeds weken geleden 

in het reservefonds te storten. De noemden dus gekozen zijn. ^ vraaggeSp!rek met de voorzitter 

voorzitter antwoordt hierop, dat in iRuiz . 74 stemmen over deze aangelegenheid m de 
een algemene vergadering van 2 Norder .. 69 ” krant heeft gestaan. Opheldering 
jaar geleden beslist is, dit geld Ramens . 60 ’’ wordt hieromtrent gevraagd. De 
over te boeken naar de stichting Raptist _  59 ” voorzitter antwoioirdt, dat dit komt, 
Ambtenaren Recreatie, althans ter powler .  43 ” omdat op Curacao, tijdens de al- 
beschikking te stellen van deze ---daar gehouden ledenvergadering 
stichting. Hij verwijst h i e r b ij Cr0:es . 33 ” een motie is aangenomen over dit 

naar post 16 (P.M. lening S.A.R.). Maduro .. 50 punt en dat hem toen dooi e 
In verband hiermede vraagt de yrends . 27 ” pers vragen zijn gesteld. De heei 

voorzitter of de vergadering met nieuw- Martina, van de bond Curacao, zet 
een en ander accorord: gaat, ook al De voorzitter vei zo desgevraagd een en ander uiteen, 

omdat in principe besloten is gekozen bestuursleden aan n_L da( het bestuur op Curagao 

f 6000.— aan genoemde stichting st'uurstafel plaats te ncme“ gehoor moest geven aan een aldaar 

te lenen zender daarbij de po,« of wek. ben ^^ Lngenome» motie, 

bron aan te geven, waaruit dit be- belang van de ,lede“ ‘ Een bestuurslid motiveert ver- 
dras zal worden geput. en met de over,ge leden „amen ^ mening> da( de «ge- 

Hetzelfde lid stelt daarna voor werken. 
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ring een duurtetoeslagverhoging 

en/of salarisherziening voor de 

ambtenaren, die nog 48 uur wer¬ 

ken, af zal wijzen onder het mo¬ 

tief, dat een 40-urige werkweek 

reeds een salarisverhoging inhoudt. 

Alhoewel een lid stelt dat de rege¬ 

ring zulks niet kan doen, blijkt in 

de vergadering inderdaad deze 

mening te worden gedeeld. Na 

langdurige bespreking worden de 

verschillende voorstellen door de 

voorzitter samengevat en in stem¬ 

ming gebracht, waarbij de over¬ 

grote meerderheid der vergadering 

beslist, dat het bestuur eerst zat 

streven naar duurtetoeslagverho- 

gmg en dat het punt 4U-urige 

werkweek, gekoppeld aan een 5 of 

6-daagse werkweek, zolang aan zal 

houden teneinde daar later op te¬ 

rug te komen. 

Stichting Ambtenaren Recreaties: 

Voor dit punt verzoekt de voor¬ 

zitter de heer Koick die de teke¬ 

ningen heelt vervaardigd voor het 

recreatie-centrum, aan de bestuurs¬ 

tafel plaats te nemen voor het ge¬ 

ven van inlichtingen. Opgemerkt 

wordt hierbij, dat bij de aanvang 

van de vergadering aan alle leden 

een folder is verstrekt waarin deze 

tekeningen zijn weergegeven. Ten 

aanzien van dit punt worden de 

volgende opmerkingen gemaakt: 

a. Waarom kunnen alle ambtena¬ 

ren, ook niet-leden, van de 

stichting profiteren? 

b. Er zijn slechts 44 enquete-for- 

mulieren teruggekomen, waar¬ 

van er maar 7 daadwerkelijk 

vermelden, dat de betrokken 

ambtenaar bij wil dragen. Is 

er wel animo? Hoe worden 

de kosten gedekt? 

c. Een ander lid noemt de kosten 

van bouw, aanleg etc. en de be¬ 

dragen die zullen moeten wor¬ 

den afgelost. Hij vraagt zich 

af waar het geld vandaan moet 

komen. Bovendien zullen er 

toch kosten voor onderhoud 

noodzakelijk zijn. 

d. Er moet toch een vergunning 

worden aangevraagd. De loka¬ 

liteit zal dan aan bepaalde 

eisen moeten voldoen. ïs daar 

rekening mee gehouden.. 

e. Weer een ander lid' stelt voor 

acties te voeren om aan het be 

nodigde geld te komen en 

merkt daarbij op, dat men niet 

kan stellen, dat wij aan een 

stichting niet veel hebben. Im¬ 

mers, men is ook 25 jaar gele¬ 

den aan de bond begonnen en 

zo kunnen wij ook thans aan 

de stichting beginnen, waar de 

latere collega’s zeker van kun¬ 

nen profiteren. 

Bij het beantwoorden wordt ge¬ 

steld, dat het niet mogelijk was om 

de stichting alleen toegankelijk te 

maken voor leden van de bond, 

aangezien de overheid dan haar 

steun niet wil verlenen. De animo 

voor de stichting leeft wel onder 

de leden, hetgeen een opinieon¬ 

derzoek heeft uitgewezen, en bij 

Huishoudelijk Reglement kunnen 

bepalingen worden gemaakt om 

leden korting te verlenen bij huur 

van de vacantie-huisjes etc. etc. 

geld voor de bouw van bar en hui- 

jes zal gedeeltelijk worden geleend 

terwijl verwacht wordt, dat belang¬ 

rijke bijdragen worden verkregen 

van de handel, De vergunning en 

de eisen hebben de aandacht. 

Na nog enige opmerkingen, 

waarbij gesteld wordt, dat een 

stichting geen leden kan hebben, 

geeft de vergadering haar fiat aan 

het bestuur om op de ingeslagen 

weg voort te gaan. 

Rondvraag: 

Voor de rondvraag geven zich 

4 leden op, die respectievelijk het 

volgende vragen: 

Ie. Dit lid is het niet eens met de 

cijfers, die verstrekt worden 

over de maandelijkse prijsin- 

dices. Hij denkt b.v. aan 

"diensten” en ”huren”, die 

in de praktijk zijn gestegen, 

hetgeen echter in de index 

niet tot uitdrukking komt. Na 

antwoord en bespreking wordt 

besloten hierover middels de 

Federatie een brief te schrij¬ 

ven aan betrokken instantie. 

Dit punt lokt van een ander 

lid de vraag uit, of het levens¬ 

middelenpakket, naar aanlei¬ 

ding waarvan de indices wor¬ 

den samengesteld, bekend is. 

Het blijkt, dat dit geheim is, 

dat er al eerder naar ge¬ 

vraagd is en thans zal er we¬ 

derom gevraagd worden dit 

bekend te maken. 

2e. Gevraagd wordt of toezeggin¬ 

gen van de lVlinister-President 

zin heben. Dit in verband 

met het feit, dat in het verle¬ 

den enige politieambtenaren 

bij bevordering werden ge¬ 

passeerd. De toezegging werd 

verkregen van de Minister¬ 

president dat een onderzoek 

zou worden ingesteld. Er werd 

echter niets meer vernomen. 

Bij het onderhoud met de Mi- 

nister-President zal dit ter 

sprake worden gebracht. 

3e. Dit lid komt terug op de ver¬ 

plichte storting van f. 100.— 

in het reservefonds en hij 

vraagt of dit over 1964 ge¬ 

beurd is, aangezien dit ner¬ 

gens uit blijkt. De penning¬ 

meester antwoordt, dat dit in¬ 

tern gebeurd is en dat het 

niet vermeld werd in verband 

met het feit, dat een aparte 

rekening zal worden geopend. 

4e. Dit lid stelt ten eerste, dat 

over het bedrag van f. 874.— 

in het steunfonds, dat nog te¬ 

ruggevorderd moet worden, 

niet gestemd is. De vergade¬ 

ring was er mogelijk wel mee 

accoord, doch stemming heeft 

niet plaats gevonden. Dit 

blijkt inderdaad zo te zijn, 

doch de vergadering gaat met 

hetgeen hiervoren werd ge¬ 

steld accoord. Hetzelfde lid 

vraagt de aandacht voor ar¬ 

tikel 94 C van het materieel 
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ViCgPOlj c/e filieriip 
Je?' 

Met de echte sigaretten smaak 

ambtenarenrecht, zegt dat de 

Overheid toch slechts één 

soort ambtenaren in dienst 

heeft en vindt de gebezigde 

redactie niet juist en in feite 

discriminerend. De voorzit¬ 

ter antwoordt en leest daarbij 

voor een prae-advies van een 

commissie uit het G.O. van 

1956. Deze kwestie zal met 

de Minister-President en het 

Bestuurscollege worden opge¬ 

nomen. Verder zal getracht 

worden meer toelichting te 

verkrijgen aan de hand van 

notulen van de G.O. vergade¬ 

ringen. 

Tenslotte vraagt een lid de af¬ 

tredende bestuursleden te bedan¬ 

ken voor hetgeen zij voor de bond 

hebben gedaan en hij wenst het 

nieuwe bestuur alle sterkte toe, 

die het ongetwijfeld nodig zal heb¬ 

ben. 

Omstreeks middernacht sluit dan 

de voorzitter, niets meer aan de 

orde zijnde, de vergadering. Hij 

bedankt de aftredende bestuursle¬ 

den, in het bijzonder de heer Suse- 

beek, voor hetgeen zij in het be¬ 

lang van de bond en haar leden 

presteerden. Eveneens dankt hij de 

heer Martina voor zijn aanwezig¬ 

heid en hij besluit met een opwek¬ 

king aan de bestuursleden om 

alles te doen wat in hun vejmogen 

ligt in het belang van de leden, 

en de leden verzoekt hij achter 

het bestuur te staan in haar stre¬ 

ven een betere rechtspositie voor 

de ambtenaren te verkrijgen. 

JAARVERSLAG VAN DE SECRETARIS VAN DE 

ALGEMENE NEDERLANDS ANTILLIAANSE AMBTE¬ 

NAREN BOND ARUBA OVER HET JAAR 1965 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 

De Algemene Ledenvergadering werd gehouden op 18 maart 1965 in 

de sociëteit Bolivariana en bijgewoond door 80 leden. 

Het verslag van deze vergadering heeft U kunnen lezen in ons Maand¬ 

blad ‘’De Ambtenaar” van mei 1965 en februari 1966. 

HET BESTUUR 

In de eerste bestuursvergadering na de Algemene Ledenvergadering 

werd het bestuur als volgt samengesteld. 

K. Norder 

J. Lamens 

J. A. Ruiz 

(H. Th. Lopez 

L. G. Frans 

E. D. C. Fowler 

C. Brinkenberg 

A. Baptist 

G. A. Krist 

Voorzitter 

Secretaris 

Penningmeester 

Onder-voorzitter 

2e secretaris 

2e penningmeester 

Commissarissen 

HET BESTUUR VAN DE ANAAF 

Tijdens de op 24 april 1965 gehouden ANAAF-jaarvergadering op 

Curacao werden de bestuursfunkties in het ANAAF-bestuur als volgt 

verdeeld: 

G. To Hernandez 

E. P. Monte 

H. G. H. Bonge-rs 

A. G. L. Wagemans 

J. A. Ruiz 

K. Norder 

Voorzitter 

Onder-voorzitter 

Secretaris 

2e secretaris 

Penningmeester 

2e penningmeester 

ANAAB-Curagao 

Don-Bosco 

ANAAB-Aruba 

COMMISSIE VOOR GEORGANISEERD OVERLEG IN AMBTENA¬ 

RENZAKEN (Land) 

De Commisie was voor 1965 als volgt samengesteld 

Voorzitter A. Boomgaart 

Stecretaris F. J. Schmeits - H. M. Thomas 
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Leden voor Curacao: E. P. Monte, G. T. Hernandez, O. Martina, E. A. 

Carty, E. G. Den Ouden en J. Droog. 

Leden voor Aruba: C. Brinkenberg, K. Norder, J. A. Ruk. 

Plaatsvervangende leden 

Voor Curagao: M. J. Larmonie, v/d Borst, Hendriksen, Lopez, 

Nijdan, Simmons. 

Voor Aruba: J. Lamens, L. G. Frans en G. A. Krist. 

In de GO-vergadering in de 

maand juli werd afscheid geno¬ 

men van de Hr. F. J. Schmeits, die 

wegens pensionering de Ned. An¬ 

tillen ging verlaten. Dat hij gedu¬ 

rende lange jaren de post van de 

secretaris van het Georganiseerd 

Overleg tot tevredenheid van de 

Bonden had verricht bleek wel uit 

de gloedvoLle toespraken en het 

geschenk dat hem namens de Bon¬ 

den werd aangeboden. In zijn plaats 

werd inmiddels door de Regering 

benoemd de Fleer H. M. Thomas. 

COMMISSIE VOOR GEORGANI¬ 

SEERD OVERLEG IN AMBTE¬ 

NARENZAKEN (Eiland) 

Door het bestuur werden voor 

1965 de volgende leden aangewe¬ 

zen om zitting te nemen in deze 

commissie: 

Als leden: H. Th. Lopez, K. Nor¬ 

der en L. G. Frans 

Als plaatsvervangende leden: G. 

A. Krist, A. Baptist en E. D. C. 

Fowler. 

Voorzitter van deze commissie 

is de Hr. Booi en de heer P. D. 

Kelly fungeerde als secretaris. 

AANTAL LEDEN VAN DE AN- 

AAB-ARUBA 

Op 1 januari 1965 bedroeg het 

aantal leden van de Bond 549, 

waarvan er nog 133 via de incas- 

soloper hun contributie voldeden. 

In de maand mei werd met een 

ledenwerfactie gestart waarbij aan 

ieder lid dat voor het eind van de 

maand november 1965 25 nieuwe 

leden aanbracht een retourbiljet 

per TCA naar Porto Rico als belo¬ 

ning in het vooruitzicht werd ge¬ 

steld. Slechts twee leden wisten 

de 25 nieuwe leden aan te bren¬ 

gen; aan hen is inmiddels een re¬ 

tourbiljet uitgereikt. 

Het ledenaantal steeg echter in 

totaal tot 700 leden. 

Gedurende het jaar 1965 vonden 

er echter in totaal 46 afschrijvin¬ 

gen plaats.. Van deze 43 afschrij¬ 

vingen waren er slechts 8 zonder 

opgave van redenen. De rest was 

een gevolg van vertrek, overplaat¬ 

sing, pensionering en ontslag. 

Het juiste ledenaantal op 1 ja¬ 

nuari 1966 bedroeg dan tengevolge 

654. In vergelijking met 1965 

aldus een stijging van 105 leden. 

Nog weer maakte een aantal le¬ 

den gebruik om te tekenen voor 

inhouding van hen contributie zo¬ 

dat op het moment nog slechts 81 

leden hun contributie via de incas- 

soloper voldoen. Van deze 81 

leden zijn er nog 16 leden die niet 

kunnen tekenen, zodat er nog 

slechts 65 ambtenaren zijn die niet 

voor inhouding getekend hebben 

en alsnog bewerkt zouden kunnen 

worden. 

Hoewel het bestuur niet onte¬ 

vreden is met de stijging van het 

aantal nieuwe leden in één jaar 

rnoet haar de teleurstelling van 

het hart dat slechts zo weinig leden 

gehoor hebben gegeven aan de op¬ 

roep om nieuwe leden te werven. 

Juist nu is het van zo’n groot be¬ 

lang dat ieder ambtenaar georga¬ 

niseerd is in de Bond. 

NOTULEN VAN DE ALGEMENE 

LEDENVERGADERING VAN 

MAART 1965 

Kortheidshalve moge wij verwij¬ 

zen naar 66 De Ambtenaar” van fe¬ 

bruari 1966 waarin deze notulen 

zijn gepubliceerd. 

SPAARREGELING AMBTENA¬ 

REN 

Een door de Bond uitgewerkte 

spaarregeling voor de ambtenaren 

is inmiddels aangeboden aan het 

bestuur van de ANAAF, die dit 

ontwerp na goedkeuring door de 

andere aangeslotenen, met een be¬ 

geleidend schrijven heeft doorge- 

stuurd naar de Regering. 

VERSLAG ZIEKTEVERZEKE¬ 

RING 

Door het bestuur werd met Bob 

Steele verder onderhandeld terwijl 
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ook contact werd opgenomen met 

de Fatum en de N. E. N. Van 

laatstgenoemde maatschappijen we-r 

den eveneens offertes ontvangen 

doch deze lagen niet zo gunstig als 

uiteindelijk van Bob Steele werden 

verkregen. De aanbieding van Bob 

Steele beheefde echter op-enige 

kleine punten aanvulling die in¬ 

middels zijn aangevraagd doch 

waarop nog niet beslist is. Het 

ontwerp is inmiddels ter bestude¬ 

ring doorgegeven aan de aangeslo¬ 

ten organisaties van de ANAAF. 

Htet bestuur hoopt’ dat deze aanvul- 

MAAK NU UW DROOM 
werkelijkheid 

BEL 

E. & G. Marlijn (Aruba) Ltd. 

REISBUREAU 

Tel: 1492/1493 

lende ziekteverzekering in het jaar 

1966 zijn beslag zal vinden. 

Temeer waar inmiddels van het 

Eilandgebied Aruba werd toewegel 

dat de kwestie van de inhouding 

waarop eerst afwijzend werd be¬ 

slist, opnieuw zal worden bekeken. 

STICHTING AMBTENAREN RE¬ 

CREATIE 

Het dagelijks bestuur had in het 

afgelopen jaar met grote noeilijk- 

heden te kampen, die vooral op 

het financiële vlak lagen. 

Ter leniging van deze financiële 

nood werd door het bestuur van 

de Bond op 14 december 1965 in 

het POVA paviloen, dat vrijwillig 

door de POVA werd afgestaan? 

een dansavond onder de riaam fcjta- 

tuutbal georganiseerd. De Baten 

hiervan kwamen ten goede van de 

Stichting. 
Door het dagelijks bestuur is 

hard gewerkt om een uitkomst te 

vinden voor de financiële moeilijk¬ 

heden en men hoopt deze nu gevon¬ 

den te hebben. 
Verdere mededelingen zullen U 

cp de Algemene Ledenvergadering 

verstrekt worden. 

RECHTSKUNDIGE BIJSTAND 

Gedurende het afgelopen jaar 

zijn drie maal gedeeltelijk de kos¬ 

ten vergoed bij een verzoek cm ju¬ 

ridische bijstand. 
Een zaak werd gewonnen door 

de desbetreffende ambtenaar. Een 

zaak werd niet ontvankelijk ver¬ 

klaard door de ambtenarenrechter 

daar in bezwaar was gegaan tegen 

een verkeerde instantie. En een 

zaak door een ambtenaar verloren. 

Op verzoek van de Bond werd 

1 maal juridisch verslag uitge¬ 

bracht door een advocaat waarna 

niet werd ingegaan op het verzoek 

van .de ambtenaar voor juridische 

bijstand, terwijl nog twee zaken 

voor juridische bijstand lopende 

zijn. 

BONDSORGAAN 

In September 1965 bestond ons. 

Bondsorgaan één jaar. Dit ver¬ 

heugde feit stemde tot blijdschap 

daar gebleken is dat ons eigen 

blad dus levensvatbaarheid heeft. 

Mocht U soms het blad niet ont¬ 

vangen, geeft dan even een bericht¬ 

je door aan de secretaris dan zal 

er onmiddellijk zorg gedragen wor¬ 

den dat U het alsnog ontvangt. Bij 

verandering van departement of af¬ 

deling waar U werkt dient U wel 

even. bericht te zenden daar de 

“Ambtenaar” anders op Uw vorige 

afdeling blijft komen en het U 

mogelijk niet wordt nagestuurd. 

Nog steeds hebben wij de steun 

nodig van onze leden voor copy. 

Te weinig leden hebben ook weer 

in dit afgelopen jaar een stuk ge¬ 

schreven voor ons blad. 

Schrijft U gerust wat U op het hart 

heeft, het geeft niets als het niet 

precies in de juiste stijl is gesteld 

dat wordt wel opgevangen 

door de Redacteur die nog steeds 

zijn uiterste best doet het blad op 

tijd te laten verschijnen. Moei¬ 

lijkheden met de drukkerij zijn er 

een gevolg van dat dit niet steeds 

op tijd verschijnt. Daar echter de 

drukkerij een fusie heeft aange¬ 

gaan met een anders drukkerij en- 

deze binnenkort een nieuw gebouw 

gaan betrokken hopen wij dat dit 

leed dan ook weer achter de rug 

is. 

FEDERATIE-VERGADERING 

Gedurende het afgelopen jaar 

werd de jaarlijkse en de halfjaarse 

jaarvergadering van de ANAAF, 

respectievelijk op Curacao en Aru¬ 

ba gehouden. Voor de verslagen 

van deze vergaderingen moge wij 

U verwijzen naar ons bondsblad 

“De Ambtenaar” van mei en ok¬ 

tober waarin deze zijn opgenomen. 

VERSTANDHOUDING MET RE¬ 

GERING EN BESTUURSCOL¬ 

LEGE VAN ARUBA 

De verstandhouding met de Re¬ 

gering is, nadat deze hersteld is ge¬ 

worden steeds goed gebleven. Hoe¬ 

wel soms antwoorden lang uitblij¬ 

ven en er lang gewacht moet wor¬ 

den voordat een aangevraagde au¬ 

diëntie verleend wordt, geschiedt 

een en ander in goede harmo¬ 

nie. 
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De verstandhouding met het be¬ 

stuurscollege van Aruba die goed 

was is zelfs nog verbeterd doordat 

het bestuurscollege de Bond in 

steeds meer ambtenarenzaken wil 

horen voordat zij overgaat tot een 

beslissing. 

De gang van Zaken in het Ei¬ 

landelijk G.0. is echter nog niet 

geheel bevredigend. Daar de voor¬ 

zitter van dit G.0. echter vol goe¬ 

de ideeën zit zal dit hopelijk bin¬ 

nenkort wel verbeteren. 

Zowel van Landelijke als Eilan¬ 

delijke zijde komt er meer er meer 

erkening voor de Bond hetgeen 

blijkt uit de uitnodigingen die ont¬ 

vangen worden om bij diverse eve¬ 

nementen aanwezig te zijn. Door 

de voorzitter werd bij elke van 

deze gelegenheden de Bond verte¬ 

genwoordigd, hetgeen weer leidde 

tot informeel contract met diverse 

personen waarvan naderhand de 

baten werden ondervonden. 

EMISSIE SHERATON HOTEL 

Nadat in de dagbladen het be¬ 

richt was verschenen dat nog voor 

1 miljoen op dit project moest wor¬ 

den ingetekend werd van de zijde 

van de Bond zowel het Bestuurscol¬ 

lege als de Landsregering bena¬ 

derd om in navolging van de 

intekening voor het Hilton hotel op 

Curacao dit ook voor de ambtena¬ 

ren op Aruba mogelijk re maken 

voor het Sheraton-Hbtel. De ge¬ 

vraagde medewerking van genoem¬ 

de college’s die hoofdzakelijk be¬ 

trof de inhouding op het salaris, 

werd verleend. 

Hei' bestuur besloot om voor de 

Bond met f. 1000 hieraan deel te 

nemen. 

MATERIEEL AMBTENAREN¬ 

RECHT 

Hei' stemt tot voldoe ning dat na 

lang wachten de Regering eindelijk 

het Materieel Ambtenaren Recht 

op 1 januari 1966 in werking liet 

treden. Bij de behandeling van 

een lOtal uitvoeringsbesluiten op 

dit Materieel Ambtenaren Recht in 

het Georganiseerd Overleg bleek 

ten eerste dat in deze besluiten een 

aantal wensen van de Bonden door 

de Regering niet waren overgeno¬ 

men terwijl tevens verzocht is de 

ambtenaren die recht hebben op de 

kindertoeslag voor kinderen tussen 

de 18 en 25 jaar, niet de dupe te 

laten worden voor de lange voor- 

bereidingtijd voor deze besluiten 

en de datum van in werking tre- 

ding voor deze artikelen te bepalen 

op 1 januari 1965. 

Gebleken is ook wel dat door de 

zeer lange tijd die het geduurd 

heeft voordat dit Materieel Ambte¬ 

naren Recht tot stand is gekomen 

en in werking is getreden het op 

bepaalde punten achterloopt in 

deze huidige tijd, terwijl intussen 

ook omstandigheden zich gewijzigd 

hebben waardoor het noodzakelijk 

wordt deze Landsverordening nader 

te herzien. 

Hier ligt weer een taak te wach¬ 

ten voor de besturen der Bonden 

en de leden van he Georganiseerd 

Overleg. 

STEUNFONDS 

Ingevolge de wens van Algemene 

Ledenvergadering werd dit jaar 

voortgegaan met de likwidatie van 

dit fonds. 

ONVERVULDE WENSEN 

Vele wensen van ambtenaren en 

de besturen van de Bonden zijn 

nog steeds onvervuld; het totaal 

is een respectabele lijst. 

In de loop van de tijd zijn deze 

wensen ca. 

1. Verhoging duurtetoeslag door 

regelmatige aanpassing aan 

de kosten van levensonder¬ 

houd ; 

2. Inhouding der belasting van 

maart tot november; 

3. Meer eenheid in salarisrege- 

ling tussen eilandgebieden en 

het Land; 

4. Risicotoelage voor Eilands- 

ambtenaren die met kasgeld 

omgaan; 

5. Toepassing art. 30 M.A.R. op 

pensioenen v.w.b. de duurte- 

toeslagen; 

6. Studie van groepen van amb¬ 

tenaren die sedert 1948 geen 

verhoging hebben gehad; 

7. Keuring slijtende beroepen; 

8. Verhoging kindertoeslag; en 

vaststelling minimum kinder¬ 

toelage ; 

9. Verbeterde regeling ziektekos¬ 

ten; 

10. Spaarregeling ambtenaren; 

11. Vertegenwoordiging in het 

Pensioenfonds; 

12. Vertegenwoordiging in de 

Raad van Beroep; 

13. Beter G.0. 

14. Vooroverleg in belangrijke 

zaken tussen Overheid en Amb¬ 

tenarenbonden voordat deze 

zaken in het G.0. komen; 

15. Toeslag continuearbeid; 

J 6. Vacantietoeslag voor ambtena¬ 

ren; 

17. 40 urige werkweek; 

18. Ontberingstoelage voor Bo¬ 

naire en Bovenwinde Eilan¬ 

den; 

U ziet het is geen kleine lijst 

van verlangens. Verschillende van 

deze punten zijn ingediend en in 

behandeling terwijl weer andere 

nog moeten worden voorgedragen 

en aan nog weer anderen nog be¬ 

gonnen moet worden. Immers wil 

men een bepaald onderwerp naar 

voren brengen dan dient men goed 

beslagen ten ijs te komen en dit 

eist weer vele uren van voorberei- 

dendewerkzaamheden. Vergelij¬ 

ken we de lijst met de lijst van 

verleden jaar dan zien we dat enige 

punien in de loop van dit jaar zijn 

afgevallen doordat zij verwezelijkt 

zijn geworden oa. de inwerkintre- 

ding van het materieel Ambtena- 

(Vervolg blz. 13) 



ALGEMEEN NEDERLANDS ANTILLIAANSE AMBTENARENBOND ARUBA 

Ontwerp-begroting voor 1966 plus ramingen en werkelijke ontvangsten en uitgaven begroting 1965. 

I ONTVANGSTEN 

begroot ontvangsten begroot 

Omschrijving voor in voor 
1965 1965 1966 

1. Contributie 1966 

253 leden via betaalsrol land 
319 ” ” ” eiland . 

81 ” ” incassoloper 

2. Contributie 1965 . . . . 

3. Andere achterstallige contributies 

4. Interest gelden op postspaarband 

5. Opbrengst’ effecten . . • 
6. Andere ontvangsten . . . . 

f. 3189.— 
” 4422.— 

” 1004,— 

f. 8415— 

’• 1700.— 

” 150 — 

” 650.— 

P.M. 

f. 6797.70 

” 862.50 

” 195.67 

” 453.25 

” 625.39 

f. 8615.— 

” 1500.— 

” 600.— 

” 100.— 

” 650.— 

P.M. 

f. 10915.— f. 893451 f. 11465, 

II UITGAVEN 

begroot uitgaven begroot 
Omschrijving voor in voor Toelichting 

1965 1965 1966 ___ 

1. Kosten maandblad 

2. D istr ib utiekosten 

3. Adm ini str atiekosten 

4. Porto- en zegelkosten 

5. Telegrammen- en telefoonge¬ 

sprekken 

6. Kosten vergaderingen 

7. Ad vertentieko sten 

8. (Rechtskundige bijstand 

en 

600 — 420.— 1200.— 

90.— — 

800.— 465.— 300.— 

100.— 26.77 100.— 

200 — 139.97 200.— 

600.— 354,06 600.— 

200.— 

2000.— 

145.95 

788.— 

200.— 

2000.— 

500.— 443.89 500.— 

Raming verhoogd daar de distribu- 
tiekosten welke onder post 2 wa¬ 
ren geraamd in dit bedrag zijn ge¬ 
calculeerd. Bovendien is de raming 
ook verhoogd om eventuele extra 

uitgaven te kunnen opvangen. 

Deze kosten worden voor 1966 ge¬ 

raamd onder post 1. 

Deze raming wordt verlaagd ivm. 
ontslag administratieve kracht. 

Niettegenstaande de resultaten van 
1965 wordt dezelfde raming aan¬ 

gehouden. 

Dezelfde raming aangehouden ivm. 
eventuele extra vergaderingen zo¬ 

wel op Aruba als op Curacao. 

Gezien de belangrijkheid van deze 
zaak dezelfde raming aangehou¬ 

den. 

9. Kantoorbehoeften, druk 

boekwerken 



II UITGAVEN (vervolg) 

begroot uitgaven begroot 

Omschrijving voor in voor Toelichting 

1965 1965 1966 

530.— De bijdrage is f. 265 per stem per 

jaar. ANAAB Aruba heeft 2 stem¬ 

men. 

200.— Dezelfde raming als in 1965, ge¬ 

zien de resultaten van dat jaar. 

600.— Raming 1965 overschreven ivm, 

kosten statuutbal op 14-12-’65; 

welke niet geraamd waren, raming 

1966 verhoogd ivm. de resultaten 

van 1965. 

1000.— Verkoop ivm. met de noodzaak 

nieuwe kantoorruimte te moeten 

huren. 

P.M. 

100.— Bedrag ad f. 625.39 betreft rente 

effecten, welke op de gewone re- 

keningcourant bij HBU was ge¬ 

boekt. 

500.— Voor specificatie van het uitgege¬ 

ven bedrag ad f. 795.01 zij ver¬ 

wezen naar het financieel rapport 

over 1965 sub-uitgaven. 

9630.— 8016.44 8030.— 

Recapitulatie raming 1966: 

Ontvangsten . f. 11465.'— 

Uitgaven . . . . f. 8030.— 

Batig saldo . f. 34.35 

Jaarverslag van de Penningmeester van de Alg. Ned. Ant. A.N.A.A B.A. over 1965 
ONTVANGSTEN: De totale ontvangsten over het jaar 1965 bedroegen f. 8934.51-, t.wT.: 

contributie . f. 7660.20 

rente effecten .. . ... ” 453.25 

rente gelden op Postspaarbank.. ” 195.67 

andere ontvangsten .. ” 625.39 

In het afgelopen verenigingsjaar werd dank zij de inhoudingen via bet'aals- 

rollen f. 964.30 meer aan contributies ontvangen dan in 1964. 

De stand der contributies is als volgt: 

uitstaande contributies per 31-12-64 . . f. 3426.50 

uitgeschreven contributies voor 1965 . 

f. 

7706.70 

11133.20 

ontvangen contributies in 1965 ..... . 

f. 

7660.20 

3473.— 

af geschreven contributies in 1965 . 1162.50 

Uitstaande contributies per 31-12-65 . . f. 2310.50 

10. Bijdrage aan de Federatie 530.— 530.— 

11. Incassokosten 200.— 140.40 

12., Propagandakosten 200.— 452.— 

13. Huur kantoorruimte- en on- 

onderhoudskosten hiervan 

700.— 600.— 

14. Lening aan Stichting Recrea¬ 

tieoord 

2000.— 2000.— 

15. Storting in Reservefonds 100.— 625,39 

16. Onvoorzien 900.— 795.01 

ontvangen contributies in 1965 

af geschreven contributies in 1965 

Uitstaande contributies per 31-12-65 



UITGAVEN: 

GELDMIDDELEN: 

De totale uitgaven over het afgelopen verenigingsjaar bedroegen f. o016.44. 

Voor specificatie der uitgaven per post moge verwezen worden naar de Ont¬ 

werpbegroting voor 1966 sub II (Uitgaven). 

Onder post 18 (onvoorziene uitgaven) werden de volgende bedragen ver¬ 

antwoord : 

restitutie teveel betaalde contributies ..-. f. 11.70 

bijdrage in de kosten bondsblad Curagao 1964 .- ” 127.95 

representatiekosten voorzitters . ” 168.87 

gekochte aandelen Sheraton Hotel (1/5 deel) . ” 200.— 

aanschaf vlo^istofduplicator met bijbehoren .   ” 201.— 

bijdrage cadeau etc. v. Secretaris G.O. Land . ” 39.65 

bankkosten .    ” 45.84 

De ontvangsten en uitgaven over 1965 recapitulerend geeft het volgende 

beeld weer: 

totaal ontvangsten.. f- 8934.51 

totaal uigaven .. ” 8016.44 

Batig saldo .... - - . f. 918.07 

1. rekening-courant H.B.U. 

tegoed per 31 december 1964 . f. 2229.46 

stortingen ...- 4952.92 

f. 7182.38 

opgenomen . f. 4190.39 

bankkosten .. ” 19.80 ” 4210.19 

tegoed per 31 december 1965 . .. 

2. postspaarbank. 

tegoed per 31 december 1964 

stortingen .. 

rente .. 

tegoed per 31 december 1965 

3. Steunfonds in liquidatie. 

tegoed per 31 december 1964 

afgedragen . 

tegoed per 31 december 1965 

4. In kas per 31 december 1965 

f. 1106.90 

” 3500.— 

” 195.67 

f. 1449.16 

” 800.— 

f. 2972.19 

” 4802.57 

” 649.16 

” 931.71 

f. 9355.63 

5. Het Reservefonds. 

Het reservefonds bestaat per 31 december 1963 uit: 

a. gekochte effecten t.w.: 

HF 17/1000 nom. 5% oblig. Ned. Ant. 1960. 

HF 10/1000 nom .4]/> % oblig. Ned. Ant. 1962. 

b. Saldo rekening-courant bij H.B.U. 

c. Saldo rekening Ned- Courant bij H.B.U. 

1053,35 

91.81 

Oranjestad, 18 januari 1966. 

De Penningmeester A.N.A.A.B. ARUBA 

J. A. Ruiz 
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AMBTE 

ABONNEER in 

DE 
NAAR 

Tel. 2020-1917 

(Vervolg blz. 9) 

ren Recht, de herziening van de 

politiesalarissen, hoewel niet naar 

de zin van de Bonden, terwijl ook 

enige punten afgevoerd zijn omdat 

ze afgewezen zijn (voorlopig). 

SLOT 

Hoewel de resultaten soms te¬ 

leurstellend waren heeft het bestuur 

ook dit afgelopen jaar weer ge¬ 

tracht zoveel mogelijk voor al haar 

Joden te bereiken. Wij danken 

dan ook ieder die ons op een of 

andere wijze in de uitoefening van 

deze werkzaamheden daadwerke- 

lijk heeft gesteund, terwijl wij 

onze leden dank zeggen voor hun 

sieun aan het bestuur geschonken. 

Juist deze steun is de drang voor 

het bestuur zich tot het uiterste in 

te spannen teneinde nositieve re¬ 

sultaten ie bereiken. 

Nota over het georganiseerd.. 
(Vervolg). 

46 De besprekingen in de commissie”, 

aldus artikel 108c A.R.A.R. “tussen 

de regerings- en personeelsdelegatie tot 

behandeling van de aan haar voor¬ 

gelegde onderwerpen worden van de 

zijde der regeringsdelegatie gevoerd 

krachtens de haar door Onze Minister 

van Binnenlandse Zaken namens de 

Raad van Ministers gegeven aanwijzi- 

gingen en verleende opdrachten.” 

Het reglement bepaalt niet met zo¬ 

veel woorden, dat ook tussen de leden 

van de personeelsdelegatie en de be¬ 

sturen van de door hen vertegen¬ 

woordigde organisatie’s, de verhou- 

Insist on the best 

It never varies. 

MteïSK 
*Rs Finest Scotch 

?'*.SSV 
Agents: 

WINKEL S HANDEL MIJ. 

Aruba 
Caribbean 
ttotel'Casino 

© 

De bijeenkomstplaats 

voor alle gelegenheden 
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ding van lasthebber tot lastgever 

moet bestaan, althans dat een door 

de vertegenwoordigers betuigde in¬ 

stemming met een voorstel de verte¬ 

genwoordigde organisatie bindt. Het 

volgt echter uit het vereiste van 

kwalitieve representativiteit. De man- 

daatsverbouding kan uiteraard het 

bereiken van overeenstemming be¬ 

moeilijken. Wanneer cle lastgeving 

geen enkele ruimte laat, terwijl de 

standpunten uiteen blijken te lopen, 

blijft slechts de mogelijkheid over, 

dat beide groepen van lasthebbers naar 

hun lastgevers teruggaan om dezen op 

de hoogte te stellen van de argumen¬ 

ten, door de andere partij voor haar 

standpunt naar voren gebracht om 

daarna, althans indien een van beide 

of beide groepen van lastgevers bereid 

het overleg voort te zetten. Het Al¬ 

gemeen Rij ksambtenarenreglement 

spreekt daarom van aanwijzingen en 

is (zijn) het mandaat te verruimen, 

opdrachten. 

HOOFDSTUK IV 

De werking van het georganiseerd 

overlteg 

De geschiedenis van het georgani¬ 

seerd overleg in ambtenarenzaken 

heeft weinig perioden te zien gege¬ 

ven, waarin men zich gelukkig voelde 

niet de regeling en functionering er¬ 

van. 

Verschillende commissies — onder 

wie in de eerste plaats de Centrale 

Commissie zelf — hebben zich van 

tijd tot tijd beziggehouden met "over¬ 

leg over het overlegd. 

De in 1954 tot stand gekomen 

nieuwe conceptie van het overleg 

heeft de kritiek niet doen verstom¬ 

men: het tegendeel is het geval. Toch 

markeerde die nieuwe regeling — die 

wèl met een grote mate van een¬ 

stemmigheid tot stand is gekomen — 

een belangrijke fase in de ontwikke- 

(Januari 

PRIJSINDICES KOSTEN VAN LEVENSONDERHOUD 

) OVER ARUBA EN CURACAO 

Van Januari f/m December 1965. 

Maan¬ 
den: 

1965: 

Levens- en 
genotmiddelen: 

Kleding en 
Manufacturen: 

Diverse 
artikelen: H u u r : Diensten: Belastingen: Totaal: 

Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao 

Jan. 112,9 109,8 108,4 100,8 105,6 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 107,7 106,7 

Feb. — 110,1 — 100,8 — 105,1 — 100,0 — 107,3 — 112,0 — 106,8 

Maart 113,5 109,5 108,3 100,8 105,6 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,0 106,6 

April 113,7 109,6 107,9 100,7 105,6 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,0 106,6 

Mei 111,0 109,5 108,4 100,5 105,8 104,9 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,2 106,5 

Juni 114,3 110,2 108,8 100,4 105,7 105,0 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,6 106,8 

Juli 115,6 110,5 ]0S,6 100,4 105,8 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 109,0 107,0 

Aug. 116,2 111,1 109,1 100,4 105,9 105,0 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 109,3 107,2 

Sept. 116,0 —. 109,0 — 105,8 — 100,0 — 98,6 — 117,0 — 108,9 — 

Oct. 116,5 108,9 105,8 100,0 98,6 117,0 109,1 
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Aruba’s Largest Selection of Qualitij Furrwture 

Your Home Decorating Headquarters: 

Texas Furniture Store 
Emmastraat 6 - Tel. 1083 

ling van het overleg. Aan artikel 125 

van de Ambtenarenwet is in de 

thans geldende uitvoeringsvoorschrif- 

ten van het Algemeen Rijkssambtena- 

ren-reglement een ruime uitleg gege¬ 

ven. 

De huidige conceptie is bepaald 

niet een keurslijf, waarin het over¬ 

leg zich niet zou kunnen ontplooien. 

De ondergetekende kan zich echter 

niet onttrekken aan de in druk, dat in 

clïe regeling grotere mogelijkheden 

werden gezien dan daarin in feite 

besloten liggen. Zij heeft in de ogen 

der ambtenaren-organisaties kenne¬ 

lijk meer beloofd dan zij heeft gege¬ 

ven. Men heeft het voor mogelijk ge¬ 

houden, dat de regeringsdelegatie 

voorzien van ruime bevoegdheden 

met de personeelsdelegatie zou kun¬ 

nen onderhandelen met het doel te 

komen tot een eenstemming advies. De 

Regering zou dan — tenzij haar in¬ 

structies zouden zijn overschreden — 

tot op zekere hoogte gebonden zijn 

op thans van dit advies de nodige 

maatregelen te treffen. Veronder¬ 

steld werd daarbij tevens, dat de re¬ 

geringsdelegatie niet aan zo strakke 

richtlijnen zou zijn gebonden, dat zij 

zich 46roeren noch bewegen’ kon. 

Hier nu ligt de kern van alle on¬ 

behagen en wrevel over het functio¬ 

neren van het overleg veronder-slelde 

mogelijkheid van 44 onderhandelen5’ 

met dus de nodige onderhandelings- 

bevoegdheid is naar men — tot op 

zekere hoogte terecht — meent, geen 

werkelijkheid geworden. 

Men verwijt de Regering, dat aan haar 

voorstellen reeds vóór zij worden in¬ 

gediend feitelijk niets of zo goed als 

niets meer te wijzigen valt, dat het 

eerste woord dikwijls tevens het laat¬ 

ste woord is, dat de leden der re¬ 

geringsdelegatie dus in de (overi¬ 

gens weinig benijdenswaardige) posi¬ 

tie verkeren, de eigen mening het 

zwijgen te moeten opleggen en dat 

een redelijk overleg over de opvat¬ 

tingen van de organisaties nauwe¬ 

lijks mogeiijk is. Daarbij voegen zich 

dan nog de bezwaren over te laat en 

onvolledig in de commissie brengen 

van de voorstellen der Regering en 

daarmee zijn dan alle voorwaarden 

geschapen voor het algemene onlust¬ 

gevoel ten aanzien van het overleg. 

Op de voorgrond moge worden ge¬ 

steld, dat het overleg in vele geval¬ 

len — ook naar het oordeel der per¬ 

soneelsorganisaties — niet onbevredi¬ 

gend verloopt, maar het zijn veelal 

juist de belangrijkste zaken, waarop 

de moeilijkheden zich toespitsen. 

Toegegeven moet worden dat som¬ 

mige bezwaren gegrond zijn en dat 

in bepaalde tekortkomingen in de 

huidige gang van zaken moet 

worden voorzien. Maar het knelpunt 
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Maandblad van de 
.Algemeen Nederlands Antilliaanse 

Ambtenarenbond “Aruba” 
Uitgegeven onder verantwoorde¬ 

lijkheid van het bestuur. 

Secretariaat: ANAAB-Aruba: 

J. LAMENS 
Balashi 81 - Tel. 1883 

Publicidad “EXITO” Aruba, N.A. 
Wilhelminastraat, Oranjestad 

Het overnemen van gehele of 
gedeelten van artikelen zonder 
schriftelijke toestemming van 
het bestuur ANAAB-Aruba is 

verboden. 

is maar de mening van ondergete¬ 

kende toch hierin gelegen, dat een 

overleg ais de personeelsorganisaties 

voorstaan niet mogelijk is, princi¬ 

pieel niet, omdat dit dan buiten de 

orde van de geheel eigen verhouding 

overheid —■ ambtenaren zou treden, 

feitelijk niet, omdat in verband -met 

het algemene sociaal-economisch be¬ 

leid van de Regering de grenzen der 

“gespreks-ruimte” voor de regerings¬ 

delegatie niet anders dan vrij scherp 

kunnen worden getrokken. 

VICTORIA BOTTLING COMPANY San Nicelas Te!. 5192 

BOUWT THANS UW EIGEN HUIS! 

En waar kunt U beter terecht voor: 

■ ontwerpen 

■ bouwmaterialen 

■ timmerwerk 

■ huur equipment 

■ schilder benodigdheden 
dan bij: 

PETRONA & CROES (Aruba) N.V. 
Anasastraut No. 4 - Dakota - Tel. 2800 

De belofte, die de regeling-1954 

voor een breed en vrij onafhankelijk 

overleg tussen regerings- en perso- 

neelsdelegatie scheen in te houden, is 

niet vervuld en kan ook niet worden 

vervuld. 

(Wordt vervolgd) 

Voor een heerlijk 

dessert, 
* 

niets beters 

dan 


